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                                                     P R O T O K Ó Ł  Nr XXIV/2008 

                         Z  S E S J I  RADY MIEJSKIEJ w K O Z I E N I C A C H 

              odbytej w dniu 09 października  2008r w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego  

                                                            w Kozienicach              

 

 

         Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda o godzinie 11-tej otworzył   

S e s j ę Rady Miejskiej w Kozienicach i po powitaniu Radnych, Burmistrza, Z-ców 

Burmistrza, Skarbnika, Sekretarza Gminy, Dyrektorów Wydz. Urzędu Miejskiego, 

zaproszonych Gości oraz wszystkich obecnych na sali obrad, oświadczył iż zgodnie z listą 

obecności aktualnie uczestniczy 20  osób, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 

21 Radnych, stanowi qworum do podejmowania uchwał, decyzji. 

 

  Lista obecności Radnych  stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

 

    Przed realizacją porządku obrad Burmistrz Gminy oraz Rada Miejska  - przekazali List  

Gratulacyjny dla: 

 Pana Marcina Awiżenia – zawodnika Radomskiego Stowarzyszenia Sportu i 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych „Start” za zdobycie złotego medalu w biegu 

na 800 metrów na Igrzyskach Paraolimpijskich w Pekinie, 

 Pana Jacka Szczygła – za osiągnięcia w pracy trenerskiej i pedagogicznej, a głównie 

za przygotowanie zawodnika Radomskiego Stowarzyszenia Sportu i Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych „Start” Pana Marcina Awiżenia, 

 Pana Grzegorza Szewczyka – laureata nagrody im. Oskara Kolberga „Za zasługi dla 

kultury ludowej”. 

 

 Po czym przystąpiono do realizacji porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda  zapytał czy ktoś z Radnych ma 

propozycje zmiany do porządku Sesji. 

 

Radny Pan Marek Kapusta zaproponował zmiany do porządku obrad Sesji polegające na 

wprowadzeniu projektu uchwały: w sprawie zobowiązania się Gminy Kozienice przy 

realizacji obwodnicy dla miasta Kozienice do zabezpieczenia obwodnicy i równocześnie 

torów kolejowych przed nadmiernym hałasem. 

 

Głos w tej sprawie zabrał Burmistrz Gminy Kozienice Pan Tomasz Śmietanka, który zwrócił 

uwagę na zapis w w/w projekcie uchwały, że Gmina podejmie wszelkie możliwe działania 

dla zabezpieczenia uzasadnionych interesów właścicieli najbliżej sąsiadujących działek 

 z projektowaną drogą w Studium w tym ekrany, ekotony itp. Uchwała ta będzie dawała  

podstawę do bardziej wybiórczej i szczegółowej ewentualnej pomocy czy ewentualnych 

negocjacji dot. przyszłości tych działek. 

 

Radny Pan Mirosław Markiewicz zaproponował  aby powyższy projekt uchwały 

rozpatrywany był po głosowaniu projektu uchwały w sprawie uchwalenia Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Kozienice. 

 

   Za wprowadzeniem projektu uchwały j.w. głosowało 21 obecnych Radnych. 

   W/w projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad przy jednym głosie    

wstrzymującym się. 
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  Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej  Pan Mariusz Prawda, przypomniał że porządek 

dzisiejszej Sesji przedstawia się następująco: 

 

Proponowany  porządek   S e s j i :  

1.  Otwarcie obrad. 

2.  Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

3. Interpelacje i zapytania Radnych. 

4. Informacja Burmistrza z wykonania budżetu Gminy Kozienice  za I półrocze 2008r. 

            - Odczytanie opinii RIO o przedłożonej informacji o przebiegu wykonania budżetu 

        Gminy Kozienice i planów finansowych Samorządowych Instytucji Kultury oraz  

              SP ZOZ  za I półrocze roku 2008.    

      5.  Podjęcie uchwał w sprawie: 

5.1.-zmian w budżecie Gminy Kozienice  na 2008 rok 

5.2.-rozpatrzenia skarg na działalność Burmistrza, 

5.3.-przyznawania nagród i stypendiów sportowych, 

5.4.-wyrażenia zgody na nabycie do zasobu Gminy w formie dzierżawy gruntów pod  

       boiska sportowe, 

5.5.-wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy lokalu użytkowego 

        i nieruchomości gruntowej, 

5.6.-wyrażenia zgody na nabycie do zasobu mienia komunalnego nieruchomości 

położonych w Janikowie i Aleksandrówce pod poszerzenie dróg gminnych, 

            5.7.-zarzutu do sposobu rozpatrzenia nieuwzględnionych uwag do miejscowego   

                   planu zagospodarowania przestrzenengo dla miejscowości Janów, 

5.8.-uchwalenia Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania      

przestrzennego Gminy Kozienice, 

            5.9.-zobowiązania się Gminy Kozienice przy realizacji obwodnicy dla miasta 

                   Kozienice  

           5.10.-ustalenia wysokości wynagrodzenia za zarządzanie nieruchomościami Gminy 

                   Kozienice,  

          5.11.-powołania instytucji kultury pod nazwą Kozienickie Centrum Kultury,   

                    Rekreacji i Sportu im. Bogusława Klimczuka,                

          5.12.-przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy na lata 2008-2020.  

6.  Informacja Kierownika MOPS w Kozienicach  o zabezpieczeniu potrzeb w zakresie 

pomocy społecznej mieszkańcom gminy Kozienice  w roku 2007, 2008 oraz kierunki 

na rok 2009. 

7. Informacja o sprawdzianach i egzaminach zewnętrznych oraz przygotowaniu szkół 

do roku szkolnego 2008/2009.   

      8.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

      9.  Wolne wnioski i informacje.  

    10.  Zamknięcie obrad. 

 

Radni nie zgłosili żadnych innych  zmian, bądź innych propozycji do porządku obrad.  

 

  Proponowany porządek Sesji j.w. został przyjęty w głosowaniu jawnym, w obecności 20 

Radnych bez uwag – jednogłośnie.       

 

 

Ad. 2. 

  Punkt 2 - to przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej Sesji. 
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Protokoł Nr XXIII/2008 z dnia 3 września  2008 został przyjęty bez zastrzeżeń. 

 

Ad. 3. 

    W punkcie interpelacje i zapytania radnych, głos zabrali: 

 

Radny Pan Edward Pułkowski zapytał: 

- Czy w związku z uruchomieniem  aparatu mamograficznego w szpitalu istnieje możliwość 

sfinansowania rencistkom i emerytkom  tego badania w całości przez Gminę a innym 

mieszkankom w sposób częściowy ( według możliwości )? 

 

Radna Pani Grażyna Ziółek poruszyła problem  rosnącej  ilość śmieci. Problem ten dotyczy 

szczególnie Osiedla Energetyki. Zapytała - czy Burmistrz zna ten problem i w jaki sposób 

ma zamiar go rozwiązać? 

Ponadto zapytała : 

- W jaki sposób będzie prowadzona polityka związana z pozyskiwaniem lokali socjalnych? 

 - Czy będą budowane nowe budynki czy lokale będą kupowane na rynku wtórnym? 

 

Radny Pan Marek Buczkowski nawiązał do wypowiedzi Dyrektora KCKRiS na ostatniej 

sesji w dniu 3 września 2008r., gdzie  padło stwierdzenie, że do 24 września br.  zostanie 

zakończona inwestycja budowy lodowiska, zapytał czy nie zakończenie prac związanych 

 z budową lodowiska nie spowoduje cofnięcia dotacji  z Urzędu Marszałkowskiego w 

wysokości miliona złotych? 

 

Radny Pan Marek Kapusta nawiązał do spotkania Burmistrza z zasłużonymi, honorowymi 

dawcami krwi naszej gminy, które odbyło się w miesiącu lutym br. Na spotkaniu tym 

Burmistrz obiecał tym zasłużonym ludziom darmowy wstęp na basen. 

W związku z tym zapytał: 

- Na jakim etapie jest realizacja tej obietnicy? 

  

Radny Pan Krzysztof Pawlik zapytał: 

- Czy Urząd przygotowuje projekt pomocowy  na pozyskanie środków zewnętrznych na 

wykonanie ogrodzenia Parku? 

- Kiedy będzie wykonany remont skrzyżowania ul. Konstytucji 3 Maja i Radomskiej koło 

ZUS? 

- Dlaczego na przejściu dla pieszych na ul. Warszawskiej koło LO jest wykonana odlewka 

asfaltowa tylko z jednej strony a z drugiej jest wysoki krawężnik? 

 

Radny Pan Mirosław Markiewicz zapytał: 

- Na jakim etapie jest realizacja inwestycji związana z opracowaniem projektu budowy 

Żłobka Miejskiego? 

- Czy Gmina występowała o odznaczenia państwowe dla zasłużonych mieszkańców 

Kozienic? 

 

Radny Pan Stanisław Kuźnar zapytał: 

- Czy płyta boiska po remoncie została odebrana przez branżowy odbiór inspektorski, czy są 

zastrzeżenia bądź uwagi stwierdzone w czasie odbioru? 

- Czy stwierdzone usterki na Stadionie zostały usunięte w określonym terminie oraz  usterki 

dotyczące  obiektów pomocniczych  i czy jest protokoł z tego odbioru? 
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- Czy są jakieś plany  zagospodarowania placu na Stadionie, gdzie stacjonowało wesołe 

miasteczko, jeśli tak to  w jaki sposób? 

- Dlaczego Międzynarodowy Konkurs Skoku o tyczce został przeniesiony na stadion 

sportowy? Jaka jest tego przyczyna? 

 

Radny Pan Andrzej Gogacz zapytał: 

- Co z remontem pomieszczeń Rehabilitacji Przychodni przy ul. Sienkiewicza? 

- Jaki jest los „Górki Starzyka”? Jak wygląda jej zagospodarowanie? 

- Jak wygląda sytuacja z przeciekającym dachem na hali sportowej? 

- Czy zostanie naprawione ogrodzenie przy stadionie i hali sportowej?  

  

  Ad. 4. 

 

  W punkcie tym Burmistrz Gminy zaprezentował informację z wykonania budżetu Gminy 

Kozienice za I półrocze 2008r.  

Informacja stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

 

  Po czym Przewodniczący odczytał opinię RIO o przedłożonej informacji o przebiegu 

wykonania budżetu Gminy Kozienice i planów finansów Samorządowych Instytucji Kultury 

oraz SP ZOZ za I półrocze 2008r.  

Opinia RIO /R/260/08 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Warszawie z dnia 8 września 2008r. w sprawie: opinii o przedłożonej informacji o przebiegu 

wykonania budżetu Gminy Kozienice i planów finansowych Samorządowych instytucji 

kultury oraz SP ZOZ za I półrocze roku 2008r w załączeniu do protokołu.   

  Powyższy temat był przedmiotem dyskusji posiedzeń Komisji branżowych Rady, gdzie był 

szczegółowo omawiany i analizowany,  

   Do przedstawionej informacji Radni uwag nie wnosili. 

 

Ad. 5.  

     Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka przedstawił następujące projekty uchwał : 

 

- w sprawie zmian w budżecie gminy na 2008r. 

Projekt uchwały został przyjęty w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych przy 

jednym głosie wstrzymującym się.  

Uchwała Nr XXIV/308/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

- zmieniająca Uchwałę Nr XXIII/301/2008  w sprawie wprowadzenia zmian 

 w budżecie gminy na 2008 rok. 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty 

przy ośmiu głosach wstrzymujących się. 

Uchwała Nr XXIV/309/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie rozpatrzenia skarg na działalność Burmistrza, 

Dotyczy dwóch skarg z dnia 10.07.2008r. Komitetu Protestacyjnego m. Łuczynów, które 

wpłynęły do Urzędu Miejskiego w dniu 15.07.2008r. w sprawie nieuwzględnienia przez 

Burmistrza Gminy Kozienice wniosku Komitetu Protestacyjnego o zmianę przebiegu trasy 

drogi krajowej przez Gminę Kozienice w projekcie Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Kozienice. 

Rada po zapoznaniu się ze stanowiskiem Komisji Rewizyjnej  uznała skargę za bezzasadną z 

przyczyn określonych w uzasadnieniu stanowiącym   załącznik do niniejszej  uchwały.  
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Stanowisko Komisji Rewizyjnej przedstawił Przewodniczący Komisji Pan Włodzimierz 

Kowalski. 

 Następnie przystąpiono do głosowania nad projektem w/w uchwały.  

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty 

przy jednym głosie przeciwnym oraz czterech głosach wstrzymujących  się. 

Uchwała Nr XXIV/310/2008 w załączeniu do protokołu.  

 

Obecnie w Sesji uczestniczy – 21 Radnych.  

  

- w sprawie wspierania rozwoju sportu kwalifikowanego w Gminie Kozienice, 

Projekt uchwały został przyjęty w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych  bez uwag – 

jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXIV/311/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie wyrażenia zgody na nabycie do zasobu gminy w formie dzierżawy na 

okres 10 lat z prawem pierwokupu nieruchomości gruntowej oznaczonej nr 5/58 położonej 

w Kozienicach – obręb Kozienice – PSK. 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXIV/312/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy lokalu 

użytkowego stanowiącego własność Gminy Kozienice będącego w trwałym zarządzie 

Kozienickiego Centrum Kultury, Rekreacji i Sportu im. Bogusława Klimczuka. 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych został przyjęty  

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXIV/313/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

  - w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Kozienice. 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych został przyjęty  

przy czterech głosach przeciwnych oraz jedenastu wstrzymujących się.  

Uchwała Nr XXIV/314/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie wyrażenia zgody na nabycie do zasobu mienia komunalnego 

nieruchomości położonych w Janikowie i Aleksandrówce Gmina Kozienice. 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXIV/ 315/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie oddalenia zarzutu do sposobu rozpatrzenia nieuwzględnionych uwag do 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla miejscowości Janów 

uchwalonego uchwałą Nr  VI/73/2007 Rady Miejskiej w Kozienicach z dnia 

     29 marca 2007r. 

Rada po rozpatrzeniu oddaliła zarzut Pana Mariana Krekory  określony we wniosku z dnia 

25.08.2008r. o braku rozpatrzenia uwag dotyczących ustalenia jednorazowej opłaty od 

wzrostu wartości nieruchomości określonej w § 49 pkt. 1 i 2 Uchwały Nr VI/73/2007 Rady 

Miejskiej w Kozienicach z dnia 29 marca 2007r.    

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty  

przy siedmiu głosach wstrzymujących się. 
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Uchwała Nr XXIV/316/2008 w załączeniu do protokołu. 

Przed podjęciem kolejnej uchwały zabrał głos autor analizy porównawczej przebiegu 

obwodnicy, inżynier transportu Pan Krzysztof Pogłód. Przedstawił główne wady i zalety 

poszczególnych wariantów przebiegu obwodnicy. 

 Następnie głos zabrał Pan Cezary Maliszewski przedstawiciel Instytutu Gospodarki 

Przestrzennej i Mieszkalnictwa, który jest wykonawcą Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania Gminy Kozienice. Poinformował, że projekt Studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Kozienice został opracowany zgodnie 

z obowiązującymi przepisami prawa i przeszedł całą procedurę planistyczną. Zachowano 

terminy przewidziane na składanie wniosków do Studium, na uzyskanie uzgodnień i opinii 

oraz termin wyłożenia i zbierania uwag do projektu Studium. 

Wszyscy zainteresowani mogli zapoznać się z projektem Studium i rozwiązaniami przyjętymi 

w studium i wnieść uwagi na piśmie. Projekt Studium był wyłożony do publicznego wglądu 

przez 21 dni. Do projektu Studium wpłynęło wiele uwag, jednak nikt nie kwestionował 

przebiegu projektowanej drogi publicznej klasy głównej ruchu przyśpieszonego. Według 

poczynionych ustaleń za najbardziej uzasadniony projekt planu uznano ten, który został 

przedłożony i w związku z tym, że cała procedura dobiegła końca został przedstawiony 

Radzie. 

Radna Pani Grażyna Ziółek zapytała: 

-  czy prawo całkowicie zabrania przeprowadzenia inwestycji przez  „NATURĘ 2000” i czy 

nie ma możliwości w dalszej odległości od Kozienic przeprowadzenia trasy? 

Interesowało Radną również, które tereny Gminy Kozienice są objęte „NATURĄ 2000”  

Pan Krzysztof Pogłód odpowiedział, że prawo nie zabrania całkowicie, ale wymaga się 

stworzenia, opracowania dwóch wariantów przebiegu obwodnicy w tym jeden ma nie 

przebiegać przez obszar „NATURA 2000”.Przeprowadzenie obwodnicy w dalszej odległości 

od Kozienic nie rozładuje ruchu w mieście. Pan  Cezary Maliszewski wyjaśnił, że na terenie 

Gminy Kozienice są trzy tereny „NATURA 2000”. Jeden z nich rozciąga się wzdłuż Wisły a 

pozostałe dwa w południowej części, związane z Puszczą Kozienicką.  

 

Radny Pan Stanisław Kuźnar zapytał: 

Dlaczego dla wariantów 3 i 3a nie ma opracowanych kosztów? 

Czy przy sporządzaniu planów brano pod uwagę uwarunkowania środowiskowe? 

Dlaczego przy wariancie nr 1 nie zauważono zalewu Hamerni?  

Pan Krzysztof Pogłód odpowiedział, że wszystkie warianty zostały rozpatrzone z taką 

samą dokładnością na jaki pozwalał zakres tego opracowania. Koszty są tyko szacunkowe, 

zależą one od bardzo wielu czynników np. warunków gruntowych. 

Przewodniczący Rady Pan Mariusz Prawda zauważył, że pytanie dotyczące oddziaływania 

na środowisko było przedmiotem dyskusji Komisji Budżetu. 

 Radny Pan Stanisław Kuźnar zabrał głos w sprawie  Studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania Gminy Kozienice a dokładnie w sprawie lokalizacji przebiegu 

obwodnicy. Poinformował, że Komisja Gospodarki Przestrzennej, Budownictwa, 

komunikacji i Bezpieczeństwa Publicznego odbyła na w/w temat dwa spotkania. Pierwsze 

30 września, drugie 3 października br. Na spotkaniach tych Komisja jednoznacznie 

opowiedziała się za obwodnicą, jednak w czasie prowadzonej dyskusji pojawiło się pytanie 

co to jest obwodnica – jest to rodzaj drogi, która wyprowadza ruch tranzytowy poza obszar 

miasta . Przedstawione zostały trzy warianty przebiegu obwodnicy. Zdaniem Radnego 

przedstawione warianty nie spełniają roli obwodnicy. Radny podkreślił również, że jest za 

obwodnicą Kozienic, ale nie z takim przebiegiem jak wariant I. 
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 Po czym przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały j.n.  

- w sprawie uchwalenia Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Kozienice. 

Projekt uchwały został przyjęty w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych przy pięciu 

głosach przeciwnych oraz dwóch wstrzymujących się. 

Uchwała Nr XXIV/317/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie zobowiązania się Gminy Kozienice przy realizacji obwodnicy dla miasta 

Kozienice. 

Projekt uchwały został przyjęty w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych przy 

siedmiu głosach wstrzymujących się. 

Uchwała Nr XXIV/318/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

Przed podjęciem kolejnej uchwały Radny Pan Mirosław Markiewicz. zapytał: 

- skąd się wzięły te stawki? 

- Dlaczego uchwała będzie obowiązywała z datą wsteczną od 1 sierpnia, przecież 

czynności nie da się nadrobić czy powtórzyć? 

Pani Teresa Starzyńska  - Dyrektor Wydziału Gospodarki Przestrzennej wyjaśniła, że 

uchwała ta stanowi o ustaleniu stawki tylko i wyłącznie za zarządzanie natomiast nie 

dotyczy wykonywania czynności technicznych związanych z obsługą i wykonawstwem 

bieżącego utrzymania. Ta uchwała obejmuje stawkę tylko i wyłącznie za czynności zwykłego 

zarządzania, administrowania. Koszty się kształtują od 35 gr. do 65 gr. Uchwała 

obowiązywać będzie od 1 sierpnia, ponieważ od tego czasu zmieniła się forma prawna 

spółki, zakładu.  

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda zaprezentował projekt 

uchwały:    

 

- w sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia za zarządzanie nieruchomościami 

Gminy Kozienice dla Kozienickiej Gospodarki Komunalnej w Kozienicach Spółka z o. o. 

Projekt uchwały został przyjęty w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych przy pięciu 

głosach wstrzymujących się. 

Uchwała Nr XXIV/319/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie utworzenia Kozienickiego Centrum Kultury, Rekreacji i Sportu im. 

Bogusława Klimczuka. 

Za projektem uchwały głosowało – 0 Radnych 

Głosów przeciwnych – 17, 

Głosów wstrzymujących się – 2.  

W czasie głosowania obecnych było 19 Radnych.   

W/w projekt uchwał nie uzyskał akceptacji przez Radnych ( został odrzucony) 

z uwagi na negatywne stanowiska poszczególnych Komisji.  

 

- w  sprawie uchwalenia Strategii Rozwoju Gminy Kozienice na lata 2008 - 2020 

Projekt uchwały  został przyjęty w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych  bez uwag 

– jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXIV/320/2008 w załączeniu do protokołu. 
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Ad.6.  

 

Pani Halina Grudzień - Kierownik MOPS w Kozienicach  przedstawiła informację 

 o zabezpieczeniu potrzeb w zakresie pomocy społecznej mieszkańcom gminy Kozienice 

  w roku 2007, 2008, oraz kierunki na rok 2009. Informacja ta stanowi integralną część 

niniejszego protokołu.  

Do przedstawionej informacji uwag nie wniesiono. 

 

Ad. 7. 

 

Pani Wanda Drewnik – inspektor Wydziału Edukacji i Kultury Urzędu Miejskiego 

przedstawiła informację o sprawdzianach i egzaminach zewnętrznych oraz przygotowaniu 

szkół do roku szkolnego 2008/2009. Informacja ta stanowi integralną część niniejszego 

protokołu. 

Radny Pan Andrzej Wołos zwrócił uwagę, że niedawno dyskutowano o próbie zmiany 

systemowej w oświacie z racji tego, że jest to coraz większe obciążenie dla budżetu oraz że 

coraz głośniej mówi się o posyłaniu sześciolatków do pierwszej klasy, a tym samym będzie 

trzeba objąć obowiązkiem szkolnym pięciolatków. Zapytał czy Burmistrz Gminy  

w najbliższym czasie planuje powrócić do tematu zmian w oświacie, czy są prowadzone 

prace w tym kierunku, czy są prowadzone rozmowy z rodzicami? Czy mamy wszystkie szkoły 

przygotowane do przyjęcia młodszych dzieci? 

 

Pani Wanda Drewnik wyjaśniła, że wszystkie szkoły są przygotowane  do przyjęcia grupy 

sześciolatków.  

Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka dodał, że temat organizacji sieci szkół jest nie 

zakończony. Jest coraz więcej klas łączonych, które obniżają poziom kształcenia, jakość 

nauczania. Zmiany organizacyjne w oświacie są długotrwałe i trudno ocenić czy akurat uda 

się to zrobić w tej kadencji. Rozpoczynanie procesu kształcenia dzieci w wieku sześciu lat 

budzi wiele wątpliwości. Jest to złożony problem i na pewno na wiosnę przyszłego roku 

kiedy będą prowadzone rozmowy o organizacji kolejnego roku szkolnego należy do tej 

sprawy powrócić.  

 

Ad. 8. 

 

  W kolejnym punkcie Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka udzielił odpowiedzi na 

interpelacje i zapytania radnych. 

 

Dot. uruchomienia  aparatu mamograficznego w szpitalu – Gmina dofinansowała 

mamograf. Komisja Zdrowia i Opieki Społecznej  na ten temat też dużo  debatowała . 

Przewodniczący Komisji Zdrowia Pan Marek Kuźmiński zauważył,  że są w budżecie 

zapisane pieniądze na programy profilaktyczne. Komisja Zdrowia analizowała w jaki 

sposób te pieniądze najlepiej rozdzielić, jedną z propozycji było przeznaczenie funduszy na 

dofinansowanie badań mamograficznych dla mieszkanek Gminy Kozienice. Propozycja ta 

uzyskała akceptację. Obecnie komisja Zdrowia jest na etapie uzgadniania w jakiej formie te 

pieniądze mają być przekazywane i jakiej grupy pacjentek dotyczyły by te badania. 

Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka dodał, że dotarł do niego wniosek aby częściowo 

sfinansować wśród młodych kobiet szczepienia przeciwko rakowi szyjki macicy i poprosił 

Komisję Zdrowia o  ewentualne wnioski na ten temat. 
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Dot.  problemu  rosnącej  ilość śmieci – Utrzymanie porządku i czystości wokół kontenerów 

jak również ich systematyczne opróżnianie należy do obowiązków użytkownika 

nieruchomości. Problem nieporządku wokół kontenerów na Os. Energetyki jest Gminie 

znany i w powyższej sprawie była interwencja  do Wspólnot.  

 

Dot. pozyskiwania lokali socjalnych przez Gminę Kozienice – W ramach budżetu na 2008 

rok nie zabezpieczono środków finansowych na budowę nowych lub zakup na rynku 

wtórnym lokali socjalnych. W celu realizacji ustawowych zadań związanych z 

zapewnieniem lokali socjalnych konieczne jest zagwarantowanie w przyszłorocznych 

budżetach stosownych środków finansowych na ten cel. Jednocześnie informuję, że na 

terenie obecnie znajdujących się lokali socjalnych w m. Janików istnieje możliwość 

kontynuacji rozbudowy budynków socjalnych. 

 

Dot. pozyskania środków zewnętrznych na wykonanie ogrodzenia Parku – Było by to duże 

przedsięwzięcie  i najlepiej byłoby je realizować w ramach inwestycji jeśli chcemy aby 

ogrodzenie to nas satysfakcjonowało. 

 

Dot. inwestycji związanej z przebudową skrzyżowania ulicy Konstytucji 3 Maja – 

Radomskiej koło ZUS – u – Przedmiotowa inwestycja nie będzie realizowana w ramach 

zaplanowanego budżetu na 2008 rok. Zgodnie z otrzymaną korespondencją z GDDKiA  

w Warszawie , droga krajowa na odcinku od skrzyżowania ulicy Nowy Świat do świateł jest 

planowana do przebudowy w ramach zadań realizowanych przez GDDKiA w Warszawie. 

Prace projektowe rozpoczęły się w roku bieżącym. 

 

Dot. przejścia dla pieszych koło Liceum Ogólnokształcącego – Gmina Kozienice w miesiącu 

kwietniu br. spisała notatkę  z zarządcą drogi tj. GDDKiA w Warszawie dotyczącą 

zlikwidowania barier architektonicznych dla osób niepełnosprawnych w ciągu drogi 

krajowej nr 79 na odcinku od skrzyżowania  z ulicą Radomską do skrzyżowania z ulicą 

Sikorskiego w ramach bieżącego utrzymania dróg realizowanego przed GDDKiA. 

Ustalony wstępny termin zlikwidowania barier architektonicznych określony został do dnia 

30.06.2008r. GDDKiA pismem z dnia 20.05.2008r. poinformowała nas, że w związku z nie 

rozstrzygnięciem przetargu na bieżące utrzymanie dróg realizacja postanowień z notatki 

nastąpi w II  połowie 2008r. W miesiącu wrześniu ponownie zwrócono się o podanie  

terminu wykonania likwidacji barier architektonicznych. Z ostatniego pisma  GDDKiA 

 w Warszawie wynika, że bariery architektoniczne zostaną usunięte w ramach planowanej 

przebudowy drogi krajowej nr 79 z terminem realizacji w latach : 2009 – 2010. 

 

Dot. realizacji inwestycji związanej z opracowaniem projektu budowy Żłobka  - Trwają 

ostateczne uzgodnienia z Wykonawcą projektu dotyczące zakresu projektu oraz rozwiązań 

materiałowych. Zgodnie z zawartą umową planowany termin opracowania dokumentacji 

technicznej określony został do dnia 30.10.2008r. 

 

Dot. remontu pomieszczeń Rehabilitacji Przychodni przy ul. Sienkiewicza – Zgodnie z 

zawartą umową z Wykonawcą termin opracowania i oddania kompletnej dokumentacji 

technicznej upływa w miesiącu październiku. Zgodnie z informacją od Wykonawcy projekt 

jest na etapie ostatecznych uzgodnień. Niezwłocznie po otrzymaniu projektu zostanie 

udzielone zamówienie na przedmiotowy zakres prac. 

 

Dot. zagospodarowania  tzw. „Górki Starzyka” – Jest to grunt prywatny - w bieżącym roku 

nastąpiła zmiana właściciela terenu. Obecny właściciel wystąpił o informację dot. 
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przeznaczenie terenu – wypis obowiązującego miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego. Najprawdopodobniej  trwa procedura projektowa i właściciel przystąpi do 

zagospodarowania terenu zgodnie z ustaleniami miejscowego planu zagospodarowania. 

 

Dot. odznaczeń państwowych  dla zasłużonych mieszkańców Kozienic – Od 2005 roku 

Gmina występowała łącznie z wnioskami o odznaczenia państwowe i resortowe -  13 razy. 

Przyznano łącznie 7 odznaczeń resortowych. 

 

Dot. konkursu skoku o tyczce – W tym roku Memoriał Tadeusza Ślusarskiego w Skoku o 

tyczce połączony został z Międzynarodowymi Zawodami Lekkoatletycznymi Juniorów 

Młodszych. Zawody odbyły się 21 września na stadionie sportowym w Kozienicach. 

Organizatorami zawodów byli: 

- Urząd Marszałkowski Województwa Mazowieckiego 

- Warszawsko – Mazowiecka Federacja Sportu 

- Polski Związek Lekkiej Atletyki 

- Gmina Kozienice 

- Kozienickie Centrum Kultury, Rekreacji i Sportu im. B. Klimczuka. 

 

Dot. dachu na hali sportowej – remont dachu hali sportowej został zlecony kozienickiej 

firmie zewnętrznej. Zadanie znajduje się obecnie w realizacji. Planowany termin 

zakończenia – koniec października 2008r. Środki zabezpieczone na ten cel znajdują się w 

planie wydatków inwestycyjnych KCKRiS – u na 2008r. 

 

Dot. stadionu – Odpowiedź zostanie udzielona na piśmie przez Dyrektora KCKRiS  

Dot.  lodowiska  – Odpowiedź zostanie udzielona na piśmie przez Dyrektora KCKRiS 

 

Ad. 9. 

 

W punkcie wolne wnioski i informacje głos zabrali: 

 

 Radny Pan Andrzej Gogacz  ustosunkował się odnośnie wypowiedzi na temat lokali 

socjalnych Burmistrza Gminy. Zwrócił uwagę, że należy do tego tematu powrócić przy 

najbliższym budżecie, ponieważ obowiązek zapewnienia lokali socjalnych należy do Gminy.  

 

 Radny Pan Włodzimierz Kowalski nawiązał do Studium,  przyjętego uchwałą na dzisiejszej 

Sesji,  informując, że Rada miała dwie alternatywy, albo przyjmuje Studium w takim 

kształcie, w jakim zostało wypracowane podczas dwóch lat albo całą procedurę należy 

zaczynać od nowa. Podkreślił, że zmiana trasy obwodnicy nie należy do kompetencji Rady. 

 

Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka poinformował, że otrzymał pismo z GDDKiA dot. 

opracowania materiałów przetargowych na wykonanie dokumentacji projektowej w której 

będzie uwzględniony remont nawierzchni drogi krajowej 48 Głowaczowska na odcinku od 

 ul. Legionów do ronda. Decyzja przebudowy tego odcinka zostanie podjęta w 2009 roku.  

 

Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka podziękował za przyjęcie dokumentu 

rozwojowego Gminy Kozienice pt. Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Kozienice, dlatego że da nam to szansę do dalszych działań 

rozwojowych. 
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Ad.10. 

 

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda 

dokonał zamknięcia o godz. 15.15  XXIV  SE S J Ę RADY MIEJSKIEJ w KOZIENICACH. 

 

 

 

 

Na tym protokoł zakończono                                   PRZEWODNICZĄCY  

     Protokołowała                                                       RADY MIEJSKIEJ 

     Helena Krawiec 

        inspektor                                                          MARIUSZ PRAWDA 

 

 

 

 

 

 

 

 


